
Referat generalforsamling Grundejerforeningen Stagebjergparken  
Tirsdag den 12. september 2023 kl. 19.00 i ”Centrum”. 

 
Dagsorden ifølge vedtægter: 
 

1. Valg af dirigent 

Ove Nielsen (nr. 156) blev valgt og man kunne konstatere at generalforsamlingen var 
rettidigt indkaldt og dermed beslutningsdygtig.  

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 

Formanden kom med en opdatering på det forgangne år. Den blev vedtaget.  

3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af revisor og bestyrelse 

Regnskabet blev fremlagt og godkendt.  

4. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne 

Ingen forslag modtaget.  

5. Vedtagelse af budget og fastsættelse af kontingent                                                                                                                                        

Budgettet blev vedtaget og kontingentet fastholdes på 2.500kr. 

6. Valg af 2-3 bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter 

Jens i nr. 85, René i nr. 29 og Morten i nr. 91 

er på valg og modtager ikke genvalg. 

Ingen af de tilstedeværende til generalforsamlingen ønskede at opstille. Bestyrelsen 
indkalder til ekstraordinær generalforsamling. 
Oplys hvad det indebærer og hvad konsekvenserne er ved ikke at have en intakt 
bestyrelse. Det er vedtaget. 
 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Nuværende revisor: Søren Krab i nr. 152 (modtager genvalg) 

Nuværende revisorsuppleant: Ralf Brandt Larsen i nr. 33 (modtager genvalg) 

Både Søren og Ralf blev genvalgt. 

8. Eventuelt 

a. Der blev orienteret om at affaldsøerne forventes nedlagt ultimo 2025 da det fra 
EU er besluttet at man på matriklen skal sortere i 10 fraktioner. 

b. Hvis man oplever at noget ikke er ok efter at Munck har reetableret så send en 
mail til ravnmark@stofanet.dk (Pia, formand Grundejerforeningen). 

c. Thomas fra nr. 58 fremlagde at man i området omkring Almind ønsker at 
deltage i evt. dialogmøder/borgerinddragelse omkring støj, lys gener mm. ift. 
opførelse af erhvervsarealer ved Hedevej. Man kunne forestille sig 
skovrejsning og støjvold som eksempler på ting som kunne formilde. 
Cykelstien i rundkørslen er allerede nu meget farlig og vil kun blive værre når 

mailto:ravnmark@stofanet.dk


der kommer endnu mere trafik og især tung trafik (tunnel til cykler kunne 
være en løsning).   

 

 
 


